



*Stewardship Ministry*

Dear Parishioner:

This letter is the second in a series about strengthening our relationship with God and His Church. Please re-read letter Number 1 to refresh your memory. All of these letters will be archived on our website, [www.stmarypawtucket.org](http://www.stmarypawtucket.org), on the Stewardship page of the Ministries section.

As parishioners, how do we show our love for Our Lord?

If we truly believe and truly love God with all of our heart, with all of our soul, and with all of our mind as we were instructed to do by Our Lord and Saviour Jesus Christ, the answer becomes evident to us through His Church, the Body of Christ.

His Church was created when the Holy Spirit descended upon the Apostles, 50 days after His Ascension into heaven (Pentecost), and it is **through the Church** that we as stewards are called upon to demonstrate our love for God. (*Stewards are parishioners who humbly offer their time, talent, and treasure in service to God and our ministries to acknowledge His love.*)

Becoming a good steward is a journey that starts with showing our love for God in the most fundamental way—attending Divine Liturgy regularly and participating in the Sacraments.

**Please consider and discuss with your family Our Lord’s purpose in establishing His Church: SALVATION OF MAN.**

***Is life totally about us seeking “happiness”?***

***Or, do we live a life seeking “holiness” with and through Jesus Christ and His Church?***

*Please save this letter and also share it with your family.*



# Stewardship Ministry

أبناء الرعية الأعماء،

هذه الرسالة الثانية ضمن سلسلة المراسلات حول تقوية علاقتنا مع ربنا وكنيستنا.

نرجو أن تقرأوا الرسالة رقم واحد كي تتعشوا ذاكرتكم.

سوف تكون كافة هذه الرسائل متوفرة على صفحتنا الإلكترونية ([www.stmarypawtucket.org](http://www.stmarypawtucket.org)) تحت عنوان "Ministries/Stewardship".

كيف نُظهرُ محبتنا لربنا كأبناء رعية؟

إن كنا نؤمن حقاً ونحب الله حقاً من كل قلوبنا ومن كل نفوسنا ومن كل أذهاننا، كما علمنا ربنا ومخلصنا يسوع المسيح، فالجواب يصبح واضحاً لنا: من خلال كنيستنا التي هي جسده.

لقد تأسست كنيستنا عندما نزلَ الروحُ القدسُ على التلاميذ بعد 50 يوماً على قيامته، في عيد العنصرة، ونحن كخدامٍ ومدبرين مدعوون أن نظهر محبتنا لله من خلال الكنيسة عينها. "فالمُدبرون هم أبناء الرعية المؤمنون الذين يقدمون بتواضع وقتهم ومالهم في خدمة الرب ويشاركون في أسرار كنيستنا إعترافاً منهم بمحبته".

أن نصبح مدبرين جيدين هو رحلة تبدأ بإظهار محبتنا للرب بالطريقة الأكثر بديهية: المشاركة في القداس الإلهي والأسرار الكنسية.

نرجوكم أن تناقشوا مع أفراد عائلتكم هدف ربنا من تأسيس كنيستنا: **خلاص البشر.**

هل هدف الحياة أن نسعى إلى "السعادة"؟

أو أن نحيا ساعين إلى "القداسة" مع يسوع المسيح ومن خلال كنيستنا؟

نرجوكم الإحتفاظ بهذه الرسالة ومشاركتها مع أفراد عائلاتكم.